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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-13/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  18. ožujka 2010. 

 
 

  ZAPISNIK 
S  34. SJEDNICE VMO KOZALA 

 
 

33. sjednica Kozale održana je  18. ožujka  2010. (četvrtak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Kozala,  Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Loris Rak, predsjednik VMO  
- Dušan Kovačević  zamjenik predsjednika VMO   
- Mate Makale,  član VMO 
- Grga Rukavina, član VMO i 
- Dragica Šibenik, tajnik MO 
 
Nije nazočan: 
- Pavao Komadina, član VMO 
 
Ostali nazočni:  
- Ivo Feranda 
- Arsen Uran 
 
Usvajanje zapisnika s 33. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio  predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Prijedlog prioriteta manjih komunalnih zahvata na području MO Kozala za 2011. 
2. Prioriteti za 2009. – prijedlog  dodatne lokacije 
3. Izvješće o realizaciji  programa MS " Meñunarodni dan žena – 8.mart" 
4. Razno: informacije  i zamolbe grañana 
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AD 1 
U materijalima za sjednicu vijećnici su dobili ukupno 12 zahtjeva grañana njihove 
prijedloge, da se u prioritete MO za 2011. uvrste  slijedeći prijedlozi: 

1. zahtjev  predstavnika suvlasnika stamb. zgrade  da se u Brajšinoj ulici ispod 
k.br.31 postavi prometno ogledalo  

2. zahtjev OŠ Kozala za postavljanjem zaštitnih stupića na ulazu u školu 
3. zahtjev OŠ Kozala da se u Ulici Ante Kovačića kb. 21, na istočnoj strani 

postavi cca 4 m 2 ograde  koja nedostaje 
4. prijedlog stanara stambene zgrade Brajšina k.br 30  za proširenjem javne 

rasvjete. 
5. prijedlog za dodano ureñenje stubišta, podesta i rukohvata od Laginjine 

ulice preko Doma zdravlja Kozala prema Brajšinoj ulici.(VMO tražilo  2009. 
za uvrštenje u prioritete, ali zbog nedostatka sredstava povuklo zahtjev) 

6. prijedlog stanara Laginjine 16 a  da se izvrši sanacija oborinskih voda u 
prolazu izmeñu zgrada Brajšina 6 i Trinajstićeva 11 

7. prijedlog ovlaštenog predstavnika suvlasnika zgrade gosp. Rikarda Maričić 
iz Ante Kovačića 20 za sanacijom prilaza (platoa) zgradi i sanacijom 
potpornog zida sa sjeverne strane nebodera  

8. prijedlog grupe grañana (Mire Hero) za proširenje javne rasvjete i 
postavljanje  dviju klupa u Parku Nikole Hosta  

9. prijedlog Ivice Čavra iz Ul. Bože Milanovića za ureñenjem puta  iza groblja i 
koji vodi  do Ul. Lukovići 

10. prijedlog Daria Fanchinia iz Rastočina za ureñenjem prolaza i stepeništa od 
k.br. 32 u Ul. Bože Milanovića do križanja s cestom u Ul. Petra Kobeka 

11. prijedlog za ureñenje okoliša zgrade u Ulici Ante Kovačića 8 /uklanjanje 
oborinskih voda, nasipavanje zemljom. 

12. prijedlog  stanara iz Brajšine  26 za hortikulturno ureñenje zelene površine 
uz zgradu  
 

 
Zaključak: 

1. prijedlog za postavljanjem prometnog ogledala u Brajšinoj ulici ispod  
k.br. 31.  se prihvaća  

2.   prijedlog da se postave stupići ispred ulaza u OŠ Kozala se prihvaća 
3.   prijedlog da se postavi ograda (koja nedostaje)  na istočnoj strani 
      dvorišta OŠ Kozala  u Ulici Ante Kovačića se prihvaća  
4.   prijedlog  za proširenjem javne rasvjete u Baštijanovoj ulici kod k.br. 
      30 se prihvaća 
5.   prijedlog za ureñenje stubišta, podesta i rukohvata od Laginjine ulice  
      preko Doma zdravlja Kozala prema Brajšinoj ulici se prihvaća. 
6.  prijedlog stanara iz Laginjine 16 a  da se izvrši sanacija oborinske voda  
      prolazu izmeñu zgrada Brajšina 6 i Trinajstićeva 11  se prihvaća 
7.   prijedlog za sanacijom prilaza (platoa) zgradi  u Ul. Ante Kovačića 20   
      neprihvaća se ( obrazloženje: budući da je do oštećenja došlo prilikom 
      izvoñenja vježbe JVP Grada Rijeke, ovlaštenu osobu gosp. Maračića 
      uputiti da se obrati JVP Grada Rijeke, koji je dužan u cjelosti sanirati 
      učinjenu i popratnu štetu . 
8.   prijedlog grupe grañana (Mire Hero) iz Dežmanove ulice za proširenje 
      javne rasvjete i postavljanje  dviju klupa u Parku Nikole Hosta  se 
      prihvaća 
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9.    prijedlog Ivice Čavra iz Ul. Bože Milanovića  za ureñenjem puta  iza 
       groblja  do Ul. Lukovići se ne prihvaća iz razloga što  put pripada  MO  
       Kozala, Škurinjska draga i Brašćine-Pulac, a podhodnih HAC-u.  
       Održati sastanak sa predstavnicima druga dva MO. 
10.  prijedlog Daria Facchinia iz Rastočina  6  za ureñenjem prolaza i 
       stepeništa od k.br. 32 u Ul. Bože Milanovića do križanja s cestom u Ul.  
       Petra Kobeka se prihvaća 
11. prijedlog za ureñenje okoliša (uklanjanje oborinskih voda, nasipavanje 
      zemljom ) zgrade u Ulici Ante Kovačića 8  se prihvaća. 
 12. prijedlog  stanara iz Brajšine 26 za hortikulturno ureñenje zelene  
      površine uz zgradu  se prihvaća. 

 
 
 

AD 2 
Predsjednik VMO g. Loris Rak  je nazočnim vijećnicima dao na raspravu dopis 

rRijeka prometa d.o.o.  u kojem traže da se očituju glede preostalih 3.831,58 kn   iz 
 prioriteta za 2009. godinu. 
 

Zaključak:  
• Preostala sredstva iz prioriteta za 2009. u iznosu od 3.831,58 kn  utrošiti 

na ličenje zaštitne ograde koja ide  od k.br. 26 u Brajšinoj  ulici i vodi 
prema Ulici Stari Voljak (zahtjev stanara iz 2008.).  

 
 
  

AD 3 
Tajnica je informirala  nazočne o  programu obilježavanja  Meñunarodnog dana žena –i 
izražava zadovoljstvo činjenicom da obilježavanje Meñunarodnog dana žena – 8. marta  je 
proteklo u najboljem redu, te da su  slavljenice bile oduševljenje pogotovo nastupom 
Kvarteta Veljak. 
 
Zaključak: 

• Prisutni su zadovoljni dobivenom informacijom. 
 

 
AD 4 
Gosp. Arsen Uran je naveo da je na sjednicu VMO Kozala došao iz razloga da kao 
grañanin i roditelj osnovnoškolske djece iznese  probleme, za koje vrši prepisku već 3 
godine  sa Gradom Rijekom, Odjelom zajedničke komunalne djelatnosti , a vezano za 
njegov zahtjev za postavljanjem stupića  na nogostupu ispred  sportske dvorane Belveder. 
 
 
Zaključak: 
 

• Uputiti konkretno pitanje da li postojeće rješenje koje je napravio Rijeka 
promet d.o.o i Grad Rijeka, Odjel gradske uprave za komunalni sustav, 
Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti za Ul. Ivana Rendića , Josipa 
Račića i Omladinskoj osigurava i omogućava siguran prijelaz pješaka, a 
poglavito djece. 
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AD 5 
Gosp. Ljiljana Franjić navodi da je na sjednicu VMO Kozala došla iz razloga da u suradnji s 
MO  pokrene inicijativu za ureñenjem boćališta "Kozala"na Volčićevom trgu. 
 
Zaključak: 

• uputiti poziv za operativni sastanak predstavnicima Grada Rijeke, Odjela 
gradske uprave za sport, odjelu za  urbanizam, izgradnju i planiranje 
zemljištem 

• zatražiti uvid i stručno tumačenje DPU Kozale (Volčićevog trga, Brajšine ulice 
i ulice Petra Kobeka) 

 
 
 
AD 6 
U materijalima za sjednicu vijećnici su dobili zahtjeve grañana ( Jadranka Domić, Brajšina 
20 i Danice Naglić, Brajšina 30 ) da se u prioritete MO za 2011. uvrste tj. postave zaštitni 
stupići u Baštijanovoj ulici. 
 
Zaključak: 

• zahtjevi  se ne prihvaćaju budući da je stav Grada Rijeke, Odjela za 
komunalni sustav da se postava stupića ne odobrava, osim izuzetno na 
lokacijama gdje je zbog specifičnog položaja  ugrožena sigurnost pješaka. 

 
 
AD 7 
U materijalima za sjednicu vijećnici su dobili zahtjev gosp. Ive Feranda iz Ulice Ivana 
Rendića 8a za sanacijom nogostupa oko drvoreda u Omladinskoj ulici i za 
postavljanjem "betonske gljive" na pločnik ispred stambene zgrade u Ulici Josipa 
Račića 1a. 
 
Zaključak: 

• Uputiti dopis  Gradu Rijeci, Direkciji ZKD  da se izvrši sanacija nogostupa 
posebno u djelu oko drvoreda u Omladinskoj ulici ispred brojeva 2,3,4 i 6. 
Obzirom da se radi o specifičnim oštećenjima, pronaći optimalno rješenje 
za sanaciju uz samo drvo, kao i saniranje razbijenog  nogostupa 
uzrokovano korijenjem drveća. 

• daje se pozitivno mišljenje za postavljanje "betonskih gljiva" na pločniku 
ispred zgrade J.Račića 1a, kako bi se spriječilo parkiranje na ulazu u samu 
zgradu. 

• da se radovi financiraju iz sredstava redovnog održavanja. 
• ovaj zaključak će se dostaviti Rijeka prometu d.d. na razmatranje i 

usvajanje. 
 
 
 
AD 8 
 
U materijalima za sjednicu vijećnicu su dobili zahtjev gosp. Daria Facchini iz Ulice 
Rastočine 4/10, a kojim traži ureñenje zelene površine i stazice (puta) u Ul. Bože 
Milanovića   prema Ulici Petra Kobeka. 
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Zaključak: 

• Uputiti dopis Gradu Rijeca, Odjelu za komunalni sustav da uz pojačano  
održavanje uvedu interventno čišćenje (uklanjanje raslinja, nepoželjne 
vegetacije koja ometa komunikaciju stubištem, zaklanja javnu rasvjetu, 
pometanje stuba i uklanjanje eventualnog glomaznog otpada) 

• navedeno da se financira iz sredstava redovnog  održavanja. 
 
AD 9 
U materijalima za sjednicu vijećnici su dobili zahtjev gosp. Čedomira Mičića iz Mićeg 
Voljaka  4 , da se u prioritete MO za 2011. uvrste  slijedeći prijedlozi: 

• da se prostor ispod gljiva na Volčićevom trgu pretvari u parkiralište 
• da se u Ulici Bože Milanovića maknu stupići i dozvoli parking na južnoj široj 

strani nogostupa(uz tenis igralište) a na suzprotnu stranu stave stupići 
• da se uvede kontrola policije i kom.reda 
• da se pomakne sat-dva unazad termin odvoza kućnog  smeća 

 
Zaključak: 

• prijedlog za pretvaranje neiskorištenog prostora na Volčićevom trgu u 
parkiralište  ne prihvaća se 

• prijedlog da se u Ulici Bože Milanovića maknu stupići  i dozvoli parkiranje 
na južnoj široj strani , a na suprotnu stranu stave stupići  ne prihvaća se  

• prijedlog da se uvede kontrola policije i kom. redara se prihvaća (dopis će 
se uputiti MUP-u, Prometnoj policiji i komunalnom redaru) 

• prijedlog za promjenom vremena kada se vozi smeće uputiti kao preporuku 
KD Čistoća.  

 
 
AD 10 
Na mnogim sjednicama VMO Kozala raspravljalo se o nepropisnom i nedozvoljenom 
parkiranju vozila. Postoji i zahtjevi grañana (u privitku) iz Brajšine ulice, Baštijanove, 
Ulice Kozala i Bože Milanovića,  kojima traže rješenje nepropisnog parkiranja  kroz 
postavljanjem stupića u navedenim ulicama. 
  
Zaključak: 

• Uputiti dopis MUP-u, Policijskoj upravi PG, Postaji prometne policije, 
Prometnom  redarstvu i  I. policijskoj postaji   i  tražiti pojačanu primjenu 
prekršajnih odredbi prema nepropisno parkiranim vozilima  u Brajšinoj, 
Baštijanovoj i Ulici Bože Milanovića ulici, te da vrše redovito uklanjanje 
nepropisno parkiranih vozila. 

 
 
 
AD 11 
U materijalima za sjednicu vijećnicu su dobili zahtjev gosp. Jasne Polić, O.Valića 6 i OŠ 
Kozala, a kojim traži postavljanjem stupića na području Ul. Kozala od k.br. 2  pa sve do 
k.br.26 u Ul.Kozala (do "Do it"). 
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Zaključak: 

• Daje se pozitivno mišljenje za postavljanjem stupića na nogostupu u Ul.Kozala 
od k.br.2 do k.br.26, a kako bi se  onemogućilo nepropisno parkiranje i povećala 
sigurnost pješaka (učenika).  

• Troškovi postave stupića da idu na teret redovnog održavanja. 
• Ovaj zaključak dostaviti Rijeka prometu na razmatranje i usvajanje.   

 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu 
u  20:30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od  šest (6) stranice. 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednika  VMO Kozala. 
 

Dragica Šibenik Loris Rak 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 

 


